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MIKÄ OLI HYVÄÄ 

- esimerkit ympäristönsuojelun yhteistyöstä x 4 

- perhostutkimuksen esittely 

- ruoka  x 6 

-  illanvietto ja ohjelma x 6 

- Kara-Åke 

- ajankohtaiset aiheet x 6 (asiakokonaisuudet poikkeuksellisen hyviä, kiinnostavia ja monipuolisia) 

- hyvät puhujat x 2 

- kiva kun materiaali oli jaossa 

- järjestelyt hyvä x 8 

- hyviä esityksiä x 4 

- tiivis ohjelma x 2 

- alustukset 

- uusien nuorten viranhaltijoiden mukanaolo 

-  järvien kunnostussuunnitelma-luento x 3 

- esitykset sopivan pituisia x 2 

- VPD:n liittyvät asiat x 2  

- paljon käytännöllistä tietoa 

- pirteät puheenjohtajat 

- ympäristöpolitiikka uusi mielenkiintoinen teema 

- Jalkasen luento oli valaiseva 

- Vesan ja Leenan luennot olivat hyvät 

- Jaana Lehtosen hyvä ja iloinen asenne työhön 



- aikataulussa pysyminen 

- mukavat ihmiset x 2 

- keskustelu ja esitykset ympäristönsuojelun vaikuttavuudesta 

- jätehuolto x 2 (Erängön luento jätelain muutoksesta) 

- vilkas keskustelu 

- Hartwallin lonkero 

MIKÄ OLI HUONOA 

- iltaohjelman leikki liian myöhään 

- yrityshautomoesittely, kun ei ollut yritystä 

- Poliitikko-vieraan puuttuminen 

- 1-1,5 tunnin välein olisi voinut olla parin minuutin jaloittelupaussit 

- keskusteluaikaa ei jäänyt tarpeeksi 

- audiolaitteiden toiminta, yleisön kysymykset muminaa – mikki kiertämään nopeammin, 

luentojen siirto Inno-talon tiloihin? 

- äänentoisto vaatii hiomista x 3 

- 2 x politiikka-aiheiset esitykset hieman puuduttavia, liian teoreettista 

- 1. pv. ohjelma tiukka x 2 (tauot jäivät lyhyiksi ja keskusteluille ei jäänyt aikaa)  

- enemmän taukojumppaa 

- kommenttipuheenvuorot ympäristöpolitiikasta mitäänsanomattomia 

- monisteiden ”diojen” tekstit liian pientä, muutenkin diojen monistus materiaaliksi on huonoa 

- musiikki ajoittain liian kovalla sikalassa 

- ensikertalaiselle rankka kokemus, paljon asiaohjelmaa ja ihmisiä, esittelykierros tai nimikyltit 

selkeämmäksi tai nimenhuuto 

 

IDEOITA ENSI VUONNA KÄSITELTÄVIKSI AIHEIKSI 

- vesilain tulkinta-asiat x 3, ojitukset ja vesilain mukaiset tehtävät (asiantuntijaksi KAS:n insinööri 

Ilkka Närhi) 

- luontodirektiivien mukaisten lajien huomioiminen kaavoituksessa, metsänhoidossa ym. 

- työssä jaksaminen, psykologin tai vastaavan neuvoja 



- maa-ainesasiat ja valvonta x 2 (miten käytännössä toteutetaan, ongelmat) 

- maatalouden vesiensuojelutoimien todelliset vaikutukset, kuormituksen vähentäminen 

- kysely ennen päiviä viranhaltijoiden palkkauksesta ja keskustelua tuloksista/aiheesta 

- ajankohtaisista aiheista ja lakimuutoksista x 4 

- haja-asutuksen jätevedet ja jätevesiasetuksen toimeenpano x 3 

- luonnonsuojelutyö kunnissa 

- kunnan ympäristön tilan seuranta 

- kuntayhteistyö, Paras-hanke + muut vastaavat 

- maaperän suojelu, maaperädirektiivi 

- kaavalausuntojen laatu x 3; puhumaan joku kaavoittaja siitä mitä meiltä odotetaan, case-

tapauksia kaavoitus/ymps. yhteistyöstä, luontoselvitysten hyvä taso ja niiden ohjaus 

- ilmansuojelu x 3, kuntien varautuminen ilmastonmuutokseen 

- meluntorjunta 

- vesiasioita lisää 

- ”Maisterit kuntahallinnossa” – miten yleisen koulutustaustan omaavat ympäristöväen 

viranhaltijat ovat onnistuneet ujuttautumaan kunnallispoliittiseen kulttuurin, mekanismien ja .. 

sekaan -> onko kukaan selvittänyt?  

- ympäristölupien laatiminen ja valvonta 

- ympäristölupa-asiat (tilanne) 

- kaavoitus ja ilmastonmuutos VTT:n raportin pohjalta (tekeillä) 

- luontopolun kävely 

- jätehuoltoon liittyvää, valvonta-asiat, miten saada kunta hoitamaan asiat niin että koko kunta 

saadaan käytännössä järjestettyyn jätekuljetukseen  

- ensimmäisen päivän aiheet ajankohtaisia myös ensi vuonna 

- valvontasuunnitelmat x 2 (ympäristöluvat) 

- jätteenpoltto 

- jätelainsäädäntö 

- taksat 

- ympäristörikosasiat, yhteistyö poliisin ja ympäristösuojeluviranomaisen kesken 



- hevostallien ympäristönsuojelu (laitumet ja suojavyöhykkeet) 

- ympäristönsuojelun edistäminen käytännössä 

- hulevesien hallinta 

OLETKO KIINNOSTUNUT YSV:N HALLITUKSEN JÄSENYYDESTÄ 

- mahdollisesti 

- kyllä x 2 

MUITA TERVEISIÄ YSV RY:LLE 

- Kiitokset 

- palkkakilpailukykyyn vaikuttaminen 

- jaksakaa samalla mallilla ja tsemppiä 

- toivottavasti Päivät jatkuvat samalla tavalla 

- ?matkoja seutukohteisiin 

- hienoa kun YSV kirjoittaa lausuntoja eri ymp.suojelun asioihin liittyen 

- erittäin antoisat päivät, perhostutkimushalliin tutustuminen hauska extra 

- iltajuomat tiukemmiksi 


